

*Note 1: As part of the graduation requirement, students must complete at least 30cu of level 3 courses & above from the compulsory & major.

*Note 2: Students are strongly advised to follow the proper progression of course level (ie, take level 1 courses before level 2, and level 2 before level 3).

*Note 3: Timetable- Detail of the class day, week and term would be reflected on the table below. If it is blank, a separate timetable will be issue to you at a later stage.

COMPULSORY - 115 cu													
Code	Name	Credit Units	Jul 19	Jan 20	Jul 20	Jan 21	Last Presentation	Time Table	Pre-requisite	Excluded Combination	Grouping	Remarks	Lab*
CCC101	Selected Readings in Chinese	5	Y	Y	Y	Y	2022/07	MONDAY TERM 1 WEEK 2 Every Week		CTI101		BATI students: take this in your first two semesters; advised to take with CCC103 in the same semester.	NON-LAB
CCC103	Writing in Chinese: Major Genres and Styles	5	Y	Y	Y	Y	2024/07	MONDAY TERM 2 WEEK 2 Every Week		CTI103		BATI students: take this in your first two semesters; advised to take with CCC101 in the same semester.	NON-LAB

Code	Name	Credit Units	Jul 19	Jan 20	Jul 20	Jan 21	Last Presentation	Time Table	Pre-requisite	Excluded Combination	Grouping	Remarks	Lab*
CCC201	Modern Chinese Grammar and Rhetoric (现代华语语法与修辞)	5	Y	Y	Y	Y	2022/07	THURSDAY TERM 2 WEEK 1 Every Week		CLS102		此课由CLS102修订后变成中文核心课程(课程代号为CCCxxx)，必修课。从2014年7月学期起开始提供给学员。在籍学员如果已经修读CLS102，成绩和学分仍然有效。同时请勿再修读CCC201。	NON-LAB
CLS109e	Introduction to Chinese Culture (中国文化概论)	5	Y	Y	Y	Y	2024/07	WEDNESDAY TERM 2 WEEK 1 Every Week					NON-LAB
CLS115	Applied Chinese Phonetics and Lexicology (实用华语语音与词汇)	5	Y	Y	Y	Y	2022/07	THURSDAY TERM 1 WEEK 1 Every Week		CLS101		此课程由原来的CLS101修订而成。已经修读CLS101的同学，学分和成绩仍然有效；未修读旧体系中的CLS101的同学，可以修读此课程。尽管此科目为BACLS的选修课，但是建议当作必修课修读。	NON-LAB

Code	Name	Credit Units	Jul 19	Jan 20	Jul 20	Jan 21	Last Presentation	Time Table	Pre-requisite	Excluded Combination	Grouping	Remarks	Lab*
ECC201	Child Growth and Development (0-8years) [儿童心理发展研究 (0至8岁)]	5	N	Y	N	Y	2024/07	WEDNESDAY TERM 1 WEEK 1 Every Week					NON-LAB
ECC203e	Life Span Development (人类发展学)	5	N	Y	N	Y	2024/07	TUESDAY TERM 2 WEEK 1 Every Week					NON-LAB
ECC209	Aesthetics and the Arts for Children (儿童艺术与审美教育)	5	Y	Y	Y	Y	2024/07	TUESDAY TERM 1 WEEK 1 Every Week					NON-LAB
ECC211	Integrating Play across the Curriculum (游戏课程的整合与探究)	5	Y	Y	Y	Y	2024/07	THURSDAY TERM 2 WEEK 1 Every Week		ECC205			NON-LAB
ECC213e	Professional Growth and Development (专业成长与发展)	5	Y	N	Y	N	2024/07	WEDNESDAY TERM 1 WEEK 2 Every Week		ECC207e			NON-LAB
ECC215	Language and Literacy in Early Childhood (学前儿童语言教育)	5	N	Y	N	Y	2023/07					Term 1 Week 2 Fridays and Saturdays	NON-LAB
ECC305e	Current Issues in Curriculum Development and Implementation (学前教育课程论)	5	Y	N	Y	N	2024/07	WEDNESDAY TERM 2 WEEK 2 Every Week					NON-LAB
ECC315e	Partnership of Home, School and The Community (幼儿园、社区与家庭合作共育)	5	N	Y	N	Y	2024/07	THURSDAY TERM 2 WEEK 1 Every Week					NON-LAB
ECC399	Project	10	Y	Y	Y	Y	2023/07	THURSDAY WEEK 1 Every Week	必须先修满100学分 (不包括UCORE学分) 才能修读此门课程。			学员在最后一个学期才可修读ECC399。	NON-LAB
ECL205e	Multicultural Education and Bilingual Education (多元文化教育及双语教育)	5	Y	N	Y	N	2024/07					Term 1 Week 2 Fridays and Saturdays	NON-LAB

Code	Name	Credit Units	Jul 19	Jan 20	Jul 20	Jan 21	Last Presentation	Time Table	Pre-requisite	Excluded Combination	Grouping	Remarks	Lab*
ECL207	Developing Social and Emotional Competence in Young Children (发展幼儿的社交与情绪技能)	5	N	Y	N	Y	2023/07	TUESDAY TERM 2 WEEK 1 Every Week					NON-LAB
ECL211e	Children's Literature for Early Childhood (学前儿童文学)	5	Y	N	Y	N	2024/07	MONDAY TERM 1 WEEK 1 Every Week		ECL203			NON-LAB
ECL213e	Supporting Children with Special Needs (学前特殊儿童教育)	5	N	Y	N	Y	2024/07	FRIDAY TERM 2 WEEK 2 Every Week		ECL201			NON-LAB
ECL215	Research Methods for Early Childhood Education (学前教育科研方法)	5	N	Y	N	Y	2023/07	TUESDAY TERM 1 WEEK 2 Every Week		ECL209e			NON-LAB
ECL301	Assessment and Intervention (儿童发展评量)	5	Y	N	Y	N	2024/07	FRIDAY TERM 2 WEEK 2 Every Week					NON-LAB
ECL303e	Integrating ICT in Teaching and Learning Chinese in Early Childhood Education (学前资讯科技和华文教学的整合)	5	Y	Y	Y	Y	2024/07	WEDNESDAY TERM 1 WEEK 1 Every Week					NON-LAB
ECL307	Early Childhood Creative Drama and Chinese Language Education (幼儿阶段的戏剧与华文教学)	5	Y	Y	Y	N	2024/07			ECL305		Term 2 Week 2 Fridays and Saturdays	NON-LAB

ELECTIVE - 5 cu

Code	Name	Credit Units	Jul 19	Jan 20	Jul 20	Jan 21	Last Presentation	Time Table	Pre-requisite	Excluded Combination	Grouping	Remarks	Lab*
CLS301	Chinese Etymology (中国文字学)	5	Y	Y	Y	N	2020/07	TUESDAY TERM 1 WEEK 1 Every Week				建议在修读完成所有LEVEL 2的必修课程之后，才修读CLS301。此课程可以跟其他选修课同时修读。	NON-LAB
CLS306	Tang Poetry (唐诗专题)	5	Y	Y	Y	Y	2024/07	THURSDAY TERM 1 WEEK 2 Every Week				1) BACLS学员需要在完成所有LEVEL 1和LEVEL 2的必修课之后，才可以修读CLS306e唐诗专题。2015年1月学期开始CLS306调整为必修课和电子课程，每个学期都开设。 2)此课程是BECCE和BACLE学员的选修课之一。	NON-LAB

Code	Name	Credit Units	Jul 19	Jan 20	Jul 20	Jan 21	Last Presentation	Time Table	Pre-requisite	Excluded Combination	Grouping	Remarks	Lab*
CLS307	Song Ci (宋词专题)	5	Y	Y	Y	Y	2024/07	THURSDAY TERM 2 WEEK 2 Every Week				1)BACLS学员可在完成所有LEVEL 1和LEVEL 2的必修课之后修读CLS307e唐诗专题。此课新调整为必修课和电子课程，每个学期都开设。2)此课仍然是BECCE和BACLE的选修课之一。	NON-LAB

* Students will be required to attend classes on day of presentation as well as on weekends or all classes may be on weekends.

University Core - SUSS Core Table (2019/01 Intakes onwards)

SUSS Core Compulsory - 10cu													
Code	Name	Credit Units	Jul 19	Jan 20	Jul 20	Jan 21	Last Presentation	Time Table	Remarks				
SCO101	Why Do Good?	2.50	Y	Y	Y	Y	2024/07	RUN01-MONDAY TERM 1 Every Week RUN02-FRIDAY TERM 1 Every Week					
SCO103	New Empires: The Reach and Frontiers of the Tech Sector	2.50	Y	Y	Y	Y	2024/07	RUN01-THURSDAY TERM 2 Every Week RUN02-FRIDAY TERM 2 Every Week					

Code	Name	Credit Units	Jul 19	Jan 20	Jul 20	Jan 21	Last Presentation	Time Table	Remarks
SCO121e	Why Do Good? (为何行善?)	2.50	N	Y	N	Y	2024/07	TUESDAY TERM 2 Every Week	Students enrolled in BACLS and BECCE from January 2019 onwards may choose to read the set of 10cu SUSS Core compulsory courses in Chinese version if they are with inadequate English competency. Students should choose to read one version of each course, and not both.
SCO123e	New Empires: The Reach and Frontiers of the Tech Sector (新数码帝国：科技产业的范围与延伸)	2.50	Y	N	Y	N	2024/07		Students enrolled in BACLS and BECCE from January 2019 onwards may choose to read the set of 10cu SUSS Core compulsory courses in Chinese version if they are with inadequate English competency. Students should choose to read one version of each course, and not both.
SCO201	Space, Place, People and the City	5	Y	Y	Y	Y	2024/07	RUN01-WEDNESDAY TERM 1 Every Week RUN02-FRIDAY TERM 1 Every Week RUN03-WEDNESDAY TERM 2 Every Week RUN04-FRIDAY TERM 2 Every Week	
SCO221e	Space, Place, People and the City (人与城市)	5	Y	N	Y	N	2024/07		Students enrolled in BACLS and BECCE from January 2019 onwards may choose to read the set of 10cu SUSS Core compulsory courses in Chinese version if they are with inadequate English competency. Students should choose to read one version of each course, and not both.

University Core - UCore Table (up to 2018/07 Intakes)

A separate timetable will be issued

UCore Requirements

You have to complete a total of 10cu of UCore courses, including 1 Compulsory CLC003 and any one of the 2 Electives, CLC001 and CLC002.

Assessment

Assessment is conducted in class, online, via take-home assignments or final examination, depending on the course that you take. Each UCore course counts towards your CGPA and will be reflected in your academic transcript.

COMPULSORY - 5 Credit Units

Code	Name	Credit Units	Jul 19	Jan 20	Jul 20	Jan 21	Last Presentation	Time Table	Remarks
CLC003	Introduction to Communication (传播学导论)	5	Y	Y	N	N	2020/01	SATURDAY Every Week	1) 从2020年7月学期开始，CLC003将会退出系统，此课的最后一次开课是2020年1月学期。请BACLS、BACLT和BECCE同学留意这一重要变化。抓紧在2020年1月的机会修读此课。如果在2020年1月学期还未完成CLC003的BACLS、BECCE同学，将选修新的大学中文通选课SCO121、SCO123、SCO221。如果在2020年1月学期还未完成CLC003的BACLT同学，请选修新的大学英语通选课SCO101、SCO103、SCO201。 2) 从2019年1月学期入学BACLS新生开始，将选修SCO121、SCO123、SCO221大学中文通选课。具体内容请参见网络介绍和链接。

University Core - UCore Table (up to 2018/07 Intakes)

A separate timetable will be issued

UCore Requirements

You have to complete a total of 10cu of UCore courses, including 1 Compulsory CLC003 and any one of the 2 Electives, CLC001 and CLC002.

Assessment

Assessment is conducted in class, online, via take-home assignments or final examination, depending on the course that you take. Each UCore course counts towards your CGPA and will be reflected in your academic transcript.

ELECTIVE - 5 Credit Units

Code	Name	Credit Units	Jul 19	Jan 20	Jul 20	Jan 21	Last Presentation	Time Table	Remarks
CLC001	Introduction to Confucius Thought (儒家思想概论)	5	Y	N	N	N	2019/07	SATURDAY Every Week	(1) 由于大学调整通选课，CLC001已永久退出系统，其最后一次开课是2019年7月学期。请2019年1月之前入学的BACLS、BACLT和BECCE同学留意这一重要变化。如果在2019年7月学期还未完成CLC001的BACLS、BECCE同学，将选修新的大学中文通选课SCO121、SCO123和SCO221。如果在2019年7月学期还未完成CLC001的BACLT同学，请选修新的大学英文通选课SCO101、SCO103和SCO201。 (2) 从2019年1月学期入学BACLS新生开始，将选修SCO121、SCO123、SCO221三科新大学中文通选课。具体内容请参见网络介绍和链接。

Code	Name	Credit Units	Jul 19	Jan 20	Jul 20	Jan 21	Last Presentation	Time Table	Remarks
CLC002	Chinese Calligraphy & Painting Appreciation (中国书画艺术鉴赏)	5	N	Y	N	N	2020/01	SATURDAY Every Week	1) 从2020年7月学期开始，CLC002将会退出系统，此课的最后一次开课是2020年1月学期。请BACLS、BACLT和BECCE同学留意这一重要变化。抓紧在2020年1月的机会修读此课。如果在2020年1月学期还未完成CLC002的BACLS、BECCE同学，将选修新的大学中文通选课SCO121、SCO123、SCO221。如果在2020年1月学期还未完成CLC002的BACLT同学，请选修新的大学英文通选课SCO101、SCO103和SCO201。 2) 从2019年1月学期入学BACLS新生开始，将选修SCO121、SCO123、SCO221大学中文通选课。具体内容请参见网络介绍和链接。

Retired/Replaced List

Code	Name	Credit Units	Status	Effective From Semester	Remarks
CLE2011	Pedagogy of Oral Skills in L2 Context (华文第二语文口语教学)	5	Replaced	2012/01	Replaced with ECL209

Code	Name	Credit Units	Status	Effective From Semester	Remarks
CLE3011	Teaching and Learning of Chinese as a Second Language with ICT Tools 1 (资讯技术与华文第二语言教学1)	5	Replaced	2012/01	Replaced with ECL303
CLE3066	Applying Drama Pedagogy in Chinese as a Second language Teaching (戏剧与华文教学)	5	Replaced	2012/01	Replaced with ECL305
CLS101	Chinese Phonetics and Lexicology (汉语语音与词汇)	5	Replaced	2014/07	CLS115
CLS102	Chinese Grammar and Rhetoric (汉语语法与修辞)	5	Retired	2014/07	CCC201 Modern Chinese Grammar and Rhetoric
CTI101	Chinese Reading and Comprehension	5	Replaced	2014/07	CTI101 is replaced by CCC101
CTI103	Chinese Writing	5	Replaced	2014/07	CTI103 is replaced by CCC103
ECC205	Play and Inquiry in Early Childhood Education (儿童游戏与探究活动)	5	Retired	2019/07	ECC211
ECC207e	Teaching and Learning (教与学)	5	Retired	2019/07	ECC213e
ECL201	Children's Literature (1): Development, Theories and Examination of Genres [儿童文学(1): 概述、理论与分类]	5	Retired	2016/07	ECL213e
ECL203	Children's Literature (2): Reading and Appreciation [儿童文学(2): 阅读与欣赏]	5	Retired	2016/01	ECL211e
ECL209e	Theories and Approaches in the Teaching of Chinese Oral Skills in Early Childhood Education (幼儿教育中的华文口语教学理论与方法)	5	Retired	2017/07	ECL215

ECL305	Theory and Practice of Applying Drama Education in Early Childhood Chinese Language Education (教育戏剧与幼儿华文教学的理论与实践)	5	Retired	2018/07	Replaced with ECL307
--------	---	---	---------	---------	----------------------